

မူ,ဂေဟတံး လီခံလိခံ တံး-ထံး လံာ်လံာ်လုမ်းရှမ်းရှမ်းပိုခံဖေဝ်,

ဖူးရှင်ဖေဝ်း ရှင်ကတံးပိုခံဖေဝ်းဖေဝ်းရှမ်းသားခံစတံး ပာင်လှိုက်တင်; 2010

ဖူးရှင်ရှမ်းလိုင်လိုင်ခံစင် နှိတ်ပာင်ပွဲမုခံးလှို ပိုတ်,ပိုခံစိမ်းရှမ်း (VCD) “သားခံစတံးပာင်လှိုက်တင်; 2010” လွမ်းလီခံလိခံ တံး-ထံး တီးဆိုင်;။ စိမ်းရှမ်းဂေဟတံးလှို,လီခံ,ပိုခံခံးမိုင်းတံးဂမ်းဖွင်းယဉ်ခလး; ဂူခံးမိုင်း မာင်တီး; တေလံးတုလ်းလံးရှူးလက်းယူ,။

စိမ်းရှမ်း (VCD) ကဆံခံ မှ်မူ,ဂေဟတံးလှိုပမ်းသဝ်းလွမ်းလီခံလိခံ တံး-ထံး ရှမ်းဂဆံနှိတ်ကွက်,ပိုခံဖေဝ်း; ပိခံဖေဝ်းရှမ်းပာခံမို, ကဆံဖူးရှင်ရှမ်းလိုင်လိုင်ခံစင်ရှင်ပို၊ မီးပးရှင်လှိုခံ (ဂးတုခံး) ခလး; ရှင်တုလ်းလံးလှို။ ခံးစဂးဖေဝ်းရှမ်း မီးစေးကုပ်,ကုပ်တင်;ထာမ်ပိခံတုခံး; နီဝ်,လှိုလှိုပိုင်ခံးပိုင်းမိုင်းမာခံး; 2008 လှိုခံးလှို,လံး သုခံ,ပိခံဂူခံးမိုင်း; လှိုခံးယးမဝ်းဂမ်၊ လှိုခံးပုဂံးပွင်ခံးမိုင်းခလး; လှိုခံးပံးပိုင်,လှို,ဂူခံးမိုင်းလီခံလှိုခံးခံ။ လှိုခံး တာင်းခံးစိမ်း (VCD) တင်းသီခံ; ခဆံရှူးရှူးဝး; ပာင်လှိုက်တင်; 2010 တိုခံးကမ်,မီး ဝခံးလောင်းနှိတ်ပခံ တာင်းခံးယှို,သင် ခံးမိုင်းတံး။

ခတ,ကပ်ရှင်လှိုခံ သီခံးထီခံးပိုခံးမး လံးကပ်စိမ်းရှမ်း (VCD) သှို,လီခံ,ပိုခံခံးမိုင်းတံးဂူတီးတီးသေ လံးရှင်တင်;ဂမ်ထီခံးတာင်းရှမ်းမိုင်းလီ၊ ဂူခံးမိုင်းဂမ်းဖွင်း; သိုပ်,ကိတ်,ကွက်, လှို,လီခံ,ပိုခံထီခံးတင်;ခမ်။

“ဂူခံးမိုင်းရှူးရှူး နှိတ်ကတံးပာင်လှိုက်တင်;ကဆံလှိုခံးလိုင်, ခလး; ကဆံတေလောင်းလီခံးလံးဖေဝ်စပ်ခံးယှို,” ဆင်းသီခံမုခံး လုမ်းဂမ်းသားခံလှိုခံးဆင်းထီခံးတံးလတ်;။

စိမ်းဖေဝ်းရှမ်း စိမ်းလီခံးလံးလီခံး ယှိုခံးလှိုလှိုဖူးရှင်ရှမ်း မီးလှိုခံးသီခံ ပွင်လှိုခံးလီခံး “သခှ” ရှမ်းရှင်ပို။ လှိုခံးဖေဝ်းရှမ်းဝး “တာင်းလှိုက်; 2010” ပိခံ သခှ ဂေဟတံး,တီခံးဆင်,ဂပ်,။

“ပံးပွင်နှိတ်ကွက်, (VCD) ဆံ ပိခံပံးပွင်လှိုတီးဂူခံးမိုင်းမး” သခှ လတ်;။ “ယမ်းလီခံ ခံးမိုင်းတံး နှိတ်ကွက်,ဖေဝ်းရှမ်း ဂဆံမိုင်း (ဂဆံလှိုခံးလှိုခံး) သူခံးတုခံးဂူခံးမိုင်းဂေဟ; မီးဆမ်မးစတုစတု” -ဝးခံ။

ခံးခလးမိုင်းလောင်းခိုင်း မိုင်းမာခံးခံ လှို.ရှမ်းမာခံးပိခံပိုင်လှိုပတံးပိုခံးခလး; ဂူလောင်းခိုင်းလံးပိုင်;ကိင် စိမ်းဖေဝ်း ရှမ်း (VCD/Karaoke) ကပ်နှိတ်ခံးလှိုပိုင်;တု, သိုပ်,သားခံပု.ပးဖေဝ်သု ရှမ်းလတ်;လပ်;ဂပ်,ယူ,။

စိမ်းဖေဝ်းရှမ်းခံပိုတ်,တုလ်းလံးခံး
Youtube: Shan Oppose 2010 Election in Burma part1 to part 14
Facebook: [Shan Oppose 2010 Election in Burma](#),
Twitter: <http://twitter.com/@shancommunities>, www.shanhumanrights.org

တိတ်းတေ,လံးတီး
ဆင်းသီခံမုခံး +66 81 992 8683
လံးလံး +66 83 152 4415